


REZULTATE DE LA FABRICA PUROLITE CU EVACUARE IN RAUL OLT.Statia de 
epurare se construie�te la standarde moderne �i acesta va fi viitorul SC Purolite SRL prin a 
avea o statie de epuare moderna �i a inlatura orice fel de poluare. 

Magdalena Atzberger - consultant- PUZ-ul pentru CONSTRUIREA UNEI STATJI DE 
EPURARE APE UZATE UZINALE REZULTATE DE LA FABRICA PUROLITE CU 
EVACUARE iN RAUL OLT, s-a facut pentru a se inlatura unele restriqii existente in PUG al 
Or.Victoria, acesta are toate avizele necesare de la toate institutiile, obtinute in conditiile 
legii.Suprafata de teren prevazuta in PUZ este de aproximativ 3,3 Ha din care doar 60% va 
fi construita iar 40% va ramane zona verde.PUZ-ul pentru CONSTRUIREA UNEI STATII DE 
EPURARE APE UZATE UZINALE REZULTATE DE LA FABRICA PUROLITE CU 
EVACUARE iN RAUL OLT a fost inaintat atat d:itre Primaria Victoria cat �i catre Primaria 
Ucea pentru a se facea aceasta ultima dezbatere publica conform legii, iar ulterior se va 
supune dezbaterii in plenul $edintelor celor doua consilii locale, respetiv Consiliul Loca 
Victoria �i Consiliul Local Ucea. 

DI.Apetroaie Doru-se poate filma in sala?
D-na Primar Bertea Camelia Elena- daca aveti acordul celor participanti de dezbatere.
DI.Apetroaie Doru- pe ce v-ati bazat in inceperea construqie statiei de epurare fara

autorizatie de construire?Alta dezbatere publica veti mai face $i cu cetatenii ore�ului, vazand 
ca in sala sunt doar angajati ai SC Purolite SRL. 

D-na Primar Bertea Camelia Elena- este dezbatere publica in conditiile prevazute de Legii 
52/2003 privind transparenta decizionala in administratia publica �i poate participa oricine 
dore�te.Pe sit-ul primarie se gase�te toate documentele cu referire la dezbaterea de 
astazi.Dezbaterea de azi nu este numai pentru angajatii SC Purolite SRL, ci pentru oricine dorea sa 
participe. 

DI. Arvind Verulcar - statia de epurare nu va putea funqiona fara autorizatie �i in consecinta 
avem demersurile facute in acest sens, Consiliul Judetean Bra�ov va emite autorizatia de construire 
pentru statie. 

Dl.consilier Stoian Nicolae -unde se va depozita �lamul rezultat in urma procesului 
de productie?Detineti un batal in acest sens? 

DI. Arvind Verulcar- �lamul rezultat in urma procesului de produqie se va depozita in noul 
batal construit de SC Viromet SA care are o durata de exploatare de 10 ani. $1amul rezultat in 
urma procesului de productie are o umiditate de 30-35%.pentru viitor avem in plan ca sa refolosim 
acidul rezidual in procesul de productie �i acest lucru implica un nou proiect in care vom investi astfel 
incat poluarera sa fie cat mai redusa. 

DI.Borzea Andrei- filtrele de aer pot fi schimbate periodic $i daca da, de ce nu le 
schimbati ca sa nu mai existe poluare?Dar filtrele de apa pot fi schimbate periodic? 

DI. Arvind Verulcar- procesul tehnologic este modern, folosim scabere umede pentru a evita 
orice forma de poluare. 

DI.Borzea Andrei- de ce nu investiti $i in tratarea aerului prin folosirea unor filtre 
moderne �i mai performante? 

DI. Arvind Verulcar- in procesul tehnologic folosim filtre moderne �i performante.
Dl.consilier Stoian Nicolae -aveti statie de monitorizare a aerului �i a poluarii acestuia?
DI. Arvind Verulcar- avem statie de monitorizare a aerului, iar toate probele sunt

monitorizare de APM Bra�ov. 
Dl.consilier Stoian Nicolae -monitorizarea trebuie facuta periodic. 
DI.Apetroaie Doru- cate amenzi a primit SC Purolite SRL? Aveti autorizatie de construire

pentru statia de epurare?Cum monitorizati apa deversata in raul Olt? 
DI. Arvind Verulcar- statia de epurare va fl cu autorizatie de construire.Referitor la

monitorizarea aerului, aceasta este facuta periodic de catre APM Bra�ov �i verificata de Garda de 
Mediu.Urmatoarea investitie se va face pentru o noua statie moderna de monitorizare a aerului. 

D-na Primar Bertea Camelia Elena- in ce prive�te monitorizarea aerului �i alte lucruri cu
referire la poluare exista cadrul legal care trebuie sa fie respectat de catre SC Purolite SRL, in caz 
contrar, autoritatiile cu atributiuni in privinta protectiei mediului vor trebui sa aplice masurile 
prevazute de lege.Autorizatia de construire va fi data de Consiliul Judetean Bra�ov intrucat investipa 
se deruleaza in cadrul a doua UAT-uri respectiv Victoria �i Ucea. 

Dl.consilier Stoian Nicolae- referitor la sanatatea umana, va rugam sa ne spuneti ce influenta 
va avea acest obiectiv asupra acestei probleme, intrucat in avizul dat de ANPM Bra�ov se specifica: 



constructia �i exploatarea obiectivului propus prin PUZ nu este in masura sa afecteze intr-un mod 
semnificativ protectia populatiei �i a sanatatii umane. 

DI.Stoiescu Romeo- reprezentant AJPS Sibiu- investitiile sunt bune, se face modernizarea 
fabricii prin construq:ie unei statii de epurare moderne �i la parametri de calitate, dar exista situatii �i 
destul de multe cind apa uzata �i poluata ajunge pe diverse cai in raul Olt �i provoaca distrugerea 
faunei piscicole pe distante foarte mari de eel putin 20 Km. Refacerea faunei piscicole dureaza mult 
�i este costisitoare.Noi am facut demersuri la mai multe institutii sa verifice calitatea apei din raul 
Olt, dar am fast informati ca nu exista poluare, ci lipsa oxigenului din apa.Autoritatiile nu se implica, 
nu trebuie sa mai vorbim de autoritatii intrucat aceste nu aplica prevederile legale �i practic nu iau 
masurile necesare.Dorim ca societatea dvs.sa ne puna la dispozitie studiul cu privire la starea faunei 
piscicola din raul Olt ca urmare a acestui proiect de investitie la statia de epurare �i in consecinta 
fata de impactul apelor deversate din statie in raul Olt.Studiul de impact de mediu este facut astfel 
incat sa arete ca nu exista probleme in privinta poluarii.Studiile sunt racute, dar trebuie sa le vedem 
pentru a ne pronunta cu privire la acordul sau dezacordul fata de acestea, dar nefiind depuse, acum 
discutam despre ceea ce nu cunoa�tem ca �i impact asupra mediului prin investitia care se va 
realiza.Daca, la final vom constata ca toate aceste au un impact nefavorabil asupra mediului, este 
prea tarziu atunci sa venim sa luam masurile necesare ca sa inlaturam consecintele negative asupra 
poluarii mediului.Sunt foarte multe exemple in acest sens, prin care se arata ca totu�i exista cazuri 
de poluare a mediului, dar autoritatiile neaga acest lucru �i spun ca nu sunt consecinte negative �i 
ca totul este in limitele prevazute de lege.Daca peste trei ani aceasta statie de epurare va fl mai rea 
decat cea care exista acuma, atunci ce vom face? 

DI. Arvind Verulcar- va asiguram ca, statia de epurare pe care o construie�te SC Purolite SRL 
este la standarde moderne �i ne asumam raspunderea in respectarea conditiilor prevazute de lege in 
privinta poluarii mediului. 

Magdalena Atzberger- statia de epurare a SC Viromet SA care preia apele uzate de la SC 
Purolite SRL, trebuia sa fie retehnologizata �i modernizata de catre SC Viromet Sa prin alocarea de 
fonduri in acest sens.Noua statie de epurare pe care o construie!;ite SC Purolite SRL este la 
standarde moderne, iar monitorizarea acesteia din punct de vedere al poluarii revine autoritatiilor cu 
atributiuni conferite de lege pentru a face monitorizarea, respectiv APM Bra!jov �i Garda de Mediui 
Bra�ov. 

D-na Primar Bertea Camelia Elena- mai sunt �i alte intrebari?Nu mai sunt, atunci va 
multumim pentru participarea la dezbaterea publica. 

Nemaifiind discutii �edinta ia sfar�it la orele 13.10 

Nota: dezbaterea publica a fost inregistrata, aceasta poate fi pusa la dispozitia oricaror 
persoane interesate. 




































































































































































